
Z Á P I S
Z jednání kontrolního výboru dne 4. června 2012

Přítomni:   pp. Mgr. Hochová, Hodík, Chocová,Ing. Kociánová
                Mgr. Soukup 
  
Omluveni:    p. Jurča

Host:        p. Bc. Virtelová

Program:    1. kontrola usnesení           
            2. návrh plánu práce
            3. návrh na nového člena KV 
            4. organizační záležitosti
                      
  
    Jednání  kontrolního výboru  se  uskutečnilo  v zasedací 
místnosti.

    Předsedkyně přivítala členy kontrolního výboru a hosta.

   
1) Předsedkyně a členové výboru provedli kontrolu plnění 
   usnesení ZM a RM a neshledali žádné nedostatky.

2) Předsedkyně předložila návrh plánu práce kontrolního výboru na 
   II. pololetí roku 2012. Členové okomentovaný návrh 
   odsouhlasili.
   
3) Předsedkyně informovala o  návrhu na doplnění kontrolního 
   výboru novým členem za odstoupivšího p. Vlčka. Jedná se o 
   zodpovědného mladého člověka a nestraníka. Návrh členové 
   odsouhlasili.

4) Tajemnice omluvila p. Jurču z jednání kontrolního výboru 
   z důvodu služební cesty. 
   Předsedkyně oznámila zveřejňování zápisů z jednání na webových
   stránkách města.
   Tajemnice předložila zápisy z provedených kontrol na odboru 
   správy majetku města – investiční akce a prodej majetku. Bude 
   předloženo na zasedání ZM v souhrnné zprávě o činnosti 
   kontrolního výboru. Zbývající kontrola nájmu majetku bude 
   provedena v tomto měsíci.
   Členka p. Chocová vznesla dotaz, který se týkal akce pořádané   
   pro seniory. Jednalo se o plavání, pořádané celoročně jedenkrát  
   měsíčně – mimo prázdninové měsíce. Informaci obdržela od občanů 
   a to, že objednaný autobus jezdí po vyložení seniorů u bazénu v 
   Sokolově zpět prázdný do Chodova a zase prázdný přijede 
   k bazénu. To samé se děje i s dětmi, kteří jezdí na plavání.
   A zda by nešly tyto akce spojit, aby nedocházelo k finančním 



   ztrátám, které jsou na tyto akce poskytované z rozpočtu města.
   K danému dotazu byla pozvána na jednání KV vedoucí odboru 
   sociálních věcí p. Bc. Virtelová.
   Bc. Virtelová  zodpověděla dotaz – plavání dětí  je zajišťováno 
   v rámci tělesné výchovy danými školami, které si sami 
   nasmlouvávají autobusy u dopravních podniků.
   K plavání seniorů může zodpovědně sdělit, že zde jsou   
   stanoveny podmínky a sepsaná smlouva  s firmou LIGNETA, která 
   zajišťuje odvoz seniorů do bazénu a zpět. Ve smlouvě je 
   stanoveno jízdné v km a čekací doba v dané termíny  (termíny 
   jsou uvedeny ve Zpravodaji města). Objednaný autobus odjíždí 
   vždy v danou nasmlouvanou hodinu z autobusového nádraží 
   v Chodově přímo k sokolovskému bazénu a po skončení plavání 
   seniory opět odveze do Chodova na autobusové nádraží. Řidič 
   autobusu v Sokolově musí autobus přeparkovat na určené 
   parkovací místo. 
   Pokud se pak u bazénu setkávají prázdné autobusy (senioři 
   z plavání a děti na plavání) to nelze ovlivnit - děti nemusí 
   být z našeho města. Vedení bazénu musí mít určitě nasmlouvané 
   termíny se subjekty, aby zde nebyly v souběhu pořádané odlišné 
   akce.
   Členka KV p.Chocová na svůj dotaz vzala dostačující odpověď  
   vedoucí odboru Bc. Virtelové na vědomí.
    
      
   Předsedkyně pozvala členy na zasedání ZM dne  19. 6. 2012 
   od 16.00 hodin v zasedací místnosti MěÚ. 

   
 Pozvánky na další jednání KV budou rozeslány v elektronické 
 podobě.

                                  Mgr. Jiřina Hochová  v.r.                                     
                               předsedkyně kontrolního výboru       

V Chodově dne 6. června 2012
Zapsala:  Ladislava Bujárková, tajemnice kontrolního výboru




